
 

Ročník V. vydává obec Vochov, povoleno MK ČR E 12294 Číslo 2/2019 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

SSLLOOVVOO  SSTTAARROOSSTTYY......  

Dobrý den, vážení spoluobčané, 

 

rok 2019 utekl jako voda, a tak je čas na bilancování. Jako hlavní úkol jsme si dali začátek prací na zhotovení 

nové splaškové kanalizace. Myslím si, že přes občasné zádrhely se nám daří držet harmonogram prací. 

Pracujeme na obrovské investici a já bych vás chtěl požádat o trpělivost a pochopení při občasných potížích. 

 

Během roku obec pořádala několik akcí. Jako velice důležité považuji vysázení památeční lípy u příležitosti 

třicátého výročí od sametové revoluce 1989. Kromě toho obec pořádala několik kulturně sportovních akcí jako 

divadelní zájezdy, rozloučení s prázdninami, pohádkovou stezku, strašidelnou stezku se soutěží o nejlepší dýni, 

rozsvícení vánočního stromku a na závěr roku setkání se seniory u příležitosti jejich jubilea. Myslím si, že tyto 

akce se povedly a chtěl bych proto poděkovat všem zastupitelům za spolupráci při přípravách těchto akcí a přeji 

jim a vám všem spoluobčanům veselé Vánoce a hodně štěstí, zdraví a pohody do nového roku. 

 

 Mgr. Bohuslav Ebermann 

 starosta   



- 2 - 

SSPPLLAAŠŠKKOOVVÁÁ  KKAANNAALLIIZZAACCEE  

Na jaře 2019 jsme začali s výstavbou. Plán je jasný. Položit skoro 7 kilometrů potrubí (stok) a vybudovat 

objekt čistírny odpadních vod. Nyní mi dovolte říci pár detailů navíc. Přiblížit vám, kde se nacházíme. 

Pokládka potrubí… 

Máme položeno zhruba 43 procent celkové plánované délky stok. Na některých úsecích se nám daří 

více. Jinde práce trvají déle, než jsme předpokládali. Tu a tam se objeví problém s uložením ostatních 

sítí. Jedná se především o vodu. Například v lokalitě, kde bydlím já (Dražka) je vodovodní potrubí 

zhruba o 4 metry jinde, než je uvedeno v projektové dokumentaci majitele této sítě. Sečteno a podtrženo. 

Problémy jsou a budou. Zatím se nám je daří řešit. Ještě jednou děkuji všem za nasazení, odvahu             

a trpělivost. 

Objekt čistírny odpadních vod… 

Denně kolem této stavby většina z nás jezdí, ať již cestou do práce nebo z práce. Nejtěžší část je za námi. 

Minulý týden jsme postavili krov. Do konce roku plánujeme budovu, kde bude umístěna technologie 

zastřešit. Budovu ČOV chceme mít hotovou nejpozději ve druhé kvartálu roku 2020. 

Ze začátku stavby nás lehce brzdilo počasí. Vydatné deště způsobily několik sesuvů půdy. Spodní voda 

nám také přidělala pár vrásek na čele. Některé věci jsme museli naplánovat jinak. Ve výkopu byly 

krásně vidět jednotlivé sedimenty půdy. Kdysi v těchto místech tekla dokonce i řeka. Máme tady 

opravdu vydatný pramen spodní vody. 

V souvislosti s výstavbou objektu čistírny odpadních vod bych vás všechny chtěl o něco poprosit.        

Na hlavní silnici II. třídy 605, která vede kolem, je dočasně snížená rychlost na 50km/h. Snažme              

se dodržovat toto omezení. Jde o bezpečnost nás všech. Lidé, kteří pracují na stavbě, se také chtějí každý 

večer ve zdraví vrátit ke svým blízkým. Minutu navíc investovat přeci můžeme. 

Co nás čeká v roce 2020… 

Dovolte mi ve zkratce shrnout, na co se musíme připravit v příštím roce: 

 Dobudování všech stok včetně veřejných částí přípojek 

 Několik sezení pro občany, kde se budou řešit konkrétní situace jednotlivých lokalit 

 Vybudování soukromých částí přípojek u jednotlivých nemovitostí 

 Spuštění čistírny odpadních vod 

 Úplná uzavírka průtahu obcí po částech 

 Revize vodovodu 

 Oprava průtahu obcí (povrchy, chodníky, parkovací místa) 

Je toho opravdu dost a musíme se obrnit trpělivostí. Pohodlí nás všech bude na dočasnou dobu sníženo. 

Společně to dokážeme!    

-ts-   
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Jsme tu pro Vás a naše sociální služby Vám umožní žít  

v pohodlí domova. Posláním naší služby je snaha o to, 

 abyste mohli co nejdéle zůstat doma, i když už Vám Vaše 

 síly nestačí na zajištění domácnosti a péče o sebe. 

 Zachováte si tak soukromí, navyklý způsob 

 života a kontakt s rodinou a kamarády. 

 

 

 

 

 

 

 

 

POSKYTOVANÉ ČINNOSTI: 

- pomoc při zajištění chodu domácnosti 

(nákupy, pochůzky, pomoc s velkým i běžným úklidem, praní a žehlení prádla, atd...) 

- pomoc s péčí o vlastní osobu 

(oblékání, včetně speciálních pomůcek, pomoc při přesunech na vozík a lůžko, pomoc s jídlem) 

- pomoc při osobní hygieně 

(koupání, péče o vlasy, pomoc při použití WC) 

- zprostředkování kontaktu se společenským prostředím 

(doprovody k lékaři, na úřady, apod...) 

- pomoc při zajištění stravy (dovoz obědů, ale i jejich ohřátí) 

- některé další fakultativní služby (např. dohled nad klientem) 

 

Cena: 130 Kč za hodinu, účtuje se skutečně strávený čas  

 

„Rozhodujme o tom, jak budeme žít.“ 
 Kontakt : 728 764 444 

e-mail: ps13@pecovatelskasluzba.cz                                          

www.pecovatelskasluzba.cz    
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VVOOCCHHOOVVSSKKÉÉ  KKUULLTTUURRNNÍÍ  OOKKÉÉNNKKOO  
Abychom si trochu odpočinuli od běžných, každodenních starostí, připravili jsme pro vás několik 
kulturních akcí. Společně se ohlédneme za většinou z nich. Některé akce nás ještě do konce roku čekají, 
tak se hezky začtěte a nechte se překvapit co vás na konci ještě čeká,                               
jo a nepřeskakovat!  

MMÁÁJJKKAA  AA  PPÁÁLLEENNÍÍ  ČČAARROODDĚĚJJNNIICC  
Ve středověku lidé věřili, že zlo a temné síly mají největší moc právě v noci z 30.dubna 
na 1.května. Tuto noc prý čarodějnice přilétaly na košťatech na určená místa a slavily 
svůj sabat. Vařily lektvary a jedy a prováděly různá kouzla, škodící lidem. Tančily 
čarodějnické tance. Nejznámější sletiště čarodějnic v Čechách a na Moravě byla: hora 
Plešivec, Haltrava v Chodsku, Petrovy kameny v Jeseníkách, Beskydy a Třístoličník  
na Šumavě. Na pozoru se musely mít zlé čarodejnice. 

První jarní akci započalo pálení čarodejnic, která se konala 30. dubna. Každý rok         
v tuto dobu zajišťují stavění májky na fotbalovém hřišti vochovští hasiči a její následné 
zdobení děti z MŠ. Poslední dubnový den byly pro dětské návštěvníky přichystané 
soutěže, připravené špekáčky, které si opekly u místního ohniště. 

Nelehký úkol čekal i na dospěláky, ostražitě hlídali postavenou májku do časných 
ranních hodin. Čas si krátili u ohně zpíváním, hraním na kytaru a dobrou náladou. 
Díky poctivým jednotlivcům byla májka uhlídána a nikdo ji nepodříznul. Příští rok     
u ohně vítáme každého s dobrou náladou. 

DDĚĚTTSSKKÝÝ  DDEENN  --  PPOOHHÁÁDDKKOOVVÁÁ  SSTTEEZZKKAA  
Dětský den byl letos premiérově pojat 
pohádkovou stezkou po obci. Lidé, kteří           
se do obce nově přistěhovali, měli možnost 
touto formou poznat místa, která jim ještě 
nebyla známa. Stezka vedla od Obecního úřadu          
na fotbalové hřiště. Cesta byla připravena tak, 
abychom se co nejvíce vyhnuli hlavní silnici. 
Nakonec se podařilo ji přecházet pouze            
na dvou místech. Na trase byla umístěna 
stanoviště, která neměla být jen typicky 
pohádková, ale některá byla zaměřena                 
i výchovně, např. stanoviště popelář - děti 
musely umístit správně odpadky do tříděného 
odpadu. 

Děti sbíraly razítka na své hrací karty, v cíli za vyplněnou kartičku, kterou odevzdaly, si vylosovaly 
odměnu. Krásné ceny se podařilo získat od firmy ČEZ a.s., města Plzeň a samozřejmě od obce Vochov. 
Jeden z doprovodných programů zdarma připravila firma ČEZ a.s., - tvořivý koutek pro děti, kde          
si mohly děti malovat a pískovat. I ti nejmenší dětičky nepřišly zkrátka, pro ně pestrý program připravil 
spolek Vochomůrky. Počasí nám bylo příznivě nakloněno, sluníčko svítilo, teploty dosahovaly            
přes 30 stupňů, tak i hasiči bez obav mohli děti zchladit kropením vody z naší Máňi (hasičský vůz 
Trambus). Myslím, že tento ten den si užily nejenom děti, ale i jejich rodiče. Na této akci se podílely 
takřka všechny vochovské spolky či svazy - Krkavci - šipkaři, Vochomůrky, z.s., Český svaz žen, 
Jezdecký klub Vochov, SDH Vochov a ostatní dobrovolníci z řad vochovských občanů a v neposlední 
řadě zastupitelé. Společnými silami vznikla úžasná akce, ve které bychom rádi i nadále pokračovali. 
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RROOZZLLOOUUČČEENNÍÍ                                  

SS  PPRRÁÁZZDDNNIINNAAMMII  
Prázdniny, čas oddechu a lenošení.     
V neděli 1. září, měli všichni plnou 
hlavu, školy: "Máme všechno? Jsme 
připraveni?" Stop. Škola ještě nezačala, 
pojďme na skok ještě se trochu 
pobavit. Rozloučení s prázdninami     
se pojalo opět trochu jinak, kromě 
místních hasičů JSDH Vochov, byli 
pozvání hasiči JSDH Bílá Hora a JSDH 
Bolevec, zdravotní asistenční služba 
Rescue, o. s. Hasiči dětem namaskovali 
zranění, některá vypadala opravdu neskutečně reálně. Děti dostaly odborný výklad a názornou ukázku, 
jak postupovat při masáži srdci a samy si mohly zkusit tuto masáž provést. Následovala důkladná 
prohlídka profesionálního hasičského auta. Děti byly důkladně proškoleny a připraveny na první školní 
dny :-) Velké lákadlo bylo i vyzkoušet si opilecké a marihuanové brýle, které donesla paní Jeslínková.  
Po nasazení člověk viděl tak, jako by měl v sobě pár skleniček alkoholu nebo kouřil marihuanu. 
Úsměvné bylo, že děti zvládly přejít překážkovou dráhu v těchto brýlích, lépe než dospělí. Nakonec 
hasiči dětem vytvořili pěnu a už nezůstalo jedno dítko suché. 

Prázdniny skončily, škola začala a my už se chystali na další akci, která nás čekala o dva týdny později. 

PPOOZZNNEEJJ  SSVVŮŮJJ  MMIIKKRROORREEGGIIOONN  TTOOUUŠŠKKOOVVSSKKOO  
Již po čtvrté se v půlce září konala akce "Poznej 
svůj Mikroregion na kole, koloběžce nebo 
pěšky". Cílem bylo projet alespoň                        
5 ze 6 stanovišť. Ta byla umístěna v obcích 
Mikroregionu Touškovsko. Zde bylo nutné 
splnit nějaký úkol a získat razítko na hrací 
kartu a postupně doplnit tajenku. Letos byla 
vybrána naše obec jako cílová. Na vochovské 
fotbalové hřiště se sjelo přes 200 sousedů. U nás 
si vyměnili hrací karty za občerstvení, navíc 
vyplněné hrací karty se správnou tajenkou byly 
slosovatelné. Každá obec věnovala jeden dárek, 
a tak bylo ještě šest účastníků obdarováno. 
Počasí nám přálo, v cíli panovala skvělá nálada, 
vše se vydařilo. Myslím, že jsme se svého úkolu 

jako hostitelská obec, zhostili víc, než dobře. Těšíme se už na příští rok, až poznáme zázemí zase jiné 
obce z Mikroregionu Touškovsko. Těmito obcemi jsou: Vochov, Myslinka, Kozolupy, Bdeněves, Město 
Touškov, Újezd nade Mží. Příští rok se na vás těšíme v sedle nebo pěšky. 

SSTTRRAAŠŠIIDDEELLNNÝÝ  SSTTAATTEEKK  --  VVOOCCHHOOVVSSKKÝÝ  DDEENN  DDÝÝNNÍÍ  
Tradičně netradiční listopadová akce Den dýní, letos proběhla v sobotu 9. listopadu. Kromě tradičního 
vystoupení MŠ Vochov a dramatického kroužku, soutěže dýní a ochutnávky dýňové polévky, proběhl 
nově Strašidelný statek. V zemědělském statku bylo umístěno několik strašidelných stanovišť, u nichž 
děti plnily úkoly. Možná některá strašidla vypadala trochu hrozivě, ale všechna byla hodná, čerti            
si nikoho neodnesli, čarodějnice nezačarovaly, upíři nikoho nekousli... Všichni se poslušně odebrali 
zpátky do svých domovů, kde nabírají síly na strašení příští rok a možná si i přizvou další strašidelné 
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kolegy. Díky panu 
Lobkowiczovi jsme mohli 
zemědělský statek na chvilku 
přeměnit ve strašidelný a my 
věříme, že se vám nápad 
zrealizovat strašidelnou 
stezku, líbil. Doufáme,            
že se líbilo i starším dětem, 
tahle akce byla cílená hlavně 
na ně. Všechny dětičky byly 
moc statečné a všechny           
si zasloužily v cíli odměnu. 
Děkujeme i vám, že jste 
nenechali žádné odpadky      
ve statku o to snazší byl pak 
následný úklid.  
Všem, kteří se zúčastnili 
soutěže dýní, moc děkujeme. 
Všechny byly velmi zajímavé, 
určitě bylo těžké mezi nimi 
vybrat tři nejlepší. Letos mezi porotci byly 4 dívky, které se tohoto úkolu zhostily velice zodpovědně. 
Krásné ceny dodal spolek Vochomůrky, z.s., a obec Vochov. 

Za výbornou dýňovou polévku z kuchyně paní Katky Duškové, kterou jste si mohli zakoupit, se vybralo 
1226,- Tato částka byla darována MŠ Vochov a spolku Vochomůrky, z.s., aby ji společně použily            
na tvoření s dětmi. 

Pokud jste se dobře bavili, čekáme vás i za rok.     Na strašenou 

RROOZZSSVVÍÍCCEENNÍÍ  

VVÁÁNNOOČČNNÍÍHHOO  

SSTTRROOMMEEČČKKUU  
Poslední listopadový den připadl      
na rozsvícení vánočního stromu. 
Tradičně dětičky z mateřské školky 
zazpívaly písničky a koledy, vybraní 
členové dramatického kroužku nám 
pověděli betlémský příběh, který        
se hodil nejen pro tento předvánoční 
čas, ale i k přivítání nového 
vochovského betléma. Nebudu 
přehánět, když napíši, že je naší 
chloubou. S nápadem vyrobit betlém 
přišla paní ředitelka v pondělí          
11. listopadu. Díky týmové práci pana 
Altmana, paní Sojkové a paní 
ředitelky Ivany Malatové, se betlém 
zvládl vytvořit včas. Vím, že mnohdy 
na něm pracovali do pozdních 
večerních hodin. Patří vám veliké 
díky, za vaši obětavost, ochotu a čas, 
který jste tomuto dílu věnovali. Díky 
patří také Jirkovi Balvínovi, který nám 
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betlém osvítil a to mu dodalo ještě větší kouzlo. Rádi bychom, aby se nám betlém každoročně rozrůstal. 
Účel, kvůli kterému se tato tradice drží byl naplněn. Lidé se sešli u teplého svařáku a dobrého 
občerstvení. Pobavili se, dětičky byly obdarovány dárečkami, panovala dobrá nálada, muzika hrála          
a všichni vypadali, že se dobře baví. 
Po technické stránce (ozvučení) nám vše pomáhal zvládnout Vojta Zýka, kterému velice děkujeme          
a tímto oznamujeme, že se stává nedílnou součástí týmu  

Po ohlédnutí za všemi akcemi, se tu rozhodně nenudíme. Do všech připravených akcí jsme dali 
maximum. Pokud by se mezi vámi našel nějaký další dobrovolník, který by chtěl pomoc, chtěl ze sebe 
udělat strašidlo, princeznu, vodníka nebo jinou pomoc, obraťte se na mě - Eva Mašková přes obecní fb 
do zpráv - obec Vochov nebo osobně paní Vainerové. 
Veliké díky patří všem, kdo pomohli s organizací jakékoliv akce: spolky SDH Vochov, Vochomůrky, z.s, 
Okrašlovací spolek, Český svaz žen Vochov, Jezdecký klub Vochov, Krakavci, zastupitelé, dobrovolníci 
z řad občanů    a to zejména Elišce a Honzovi Svejskovským, Petře Staňkové, Františkovi Novému,  Petře 
Havlíčkové    a její dceři Laurince, Vojtovi Zýkovi a ostatním, co nám pomohli. Moc děkujeme,               
že pomáháte, bez vás by to nešlo.   Těšíme se s vámi na další akce! 

HHAASSIIČČII  VVEE  VVOOCCHHOOVVĚĚ  
Obec Vochov je zřizovatelem jednotky sboru dobrovolných hasičů obce. 
V obci máme rovněž Sbor dobrovolných hasičů, což je samostatný spolek. 
Jistě jste si již sami všimli, že bez hasičů se neobejde žádná akce v obci.  
Členové SDH nebo jednotky sboru dobrovolných hasičů zajišťují požární 
asistenci a taktéž technické zázemí na různých kulturních akcích, které se 
konají  v obci, ale i mimo ni. V letošním roce se hasiči účastnili                    
či zajišťovali požární asistenci například při konání Májky, Dětského dne, 
Rozloučení s prázdninami, Strašidelné stezce.  V listopadu byla naše 
jednotka požádána o spolupráci se zajištěním akce Krampus show 
v Malesicích.  

Obci vypomáhají hasiči i v technických věcech jako je například stavění stanů či podia na kulturní akce  
a v neposlední řadě také na případný prořez či kácení nebezpečných stromů. Při sesuvu půdy po deštích 
zajišťovali hasiči také čištění základů pod budoucí čistírnou odpadních vod, kam byla naplavena vrstva 
bahna. 
Mimo těchto činností je jednotka povolávána prostřednictvím Hasičského záchranného sboru 
Plzeňského kraje k požárům, velké vodě apod. V letošním roce to byl například požár chatky 
v Radčicích u zámečku, požár pole nad kempem Keramika a další. 
Samozřejmostí je účast na hasičských závodech v rámci okrsku 
Vochov, kde se nám někdy více někdy méně daří. Ale i případné 
neúspěchy k hasičině patří a závody jsou pro nás spíše odlehčením   
po skutečných zásazích, které jsou mnohdy jak fyziky tak psychicky 
náročné. 
Za hasiče přejeme všem občanům krásné a pohodové svátky                  
a do nového roku hlavně zdraví a těšíme se, že se potkáme                  
na kulturních akcích v obci.     -sh- 

UUKKLLÍÍZZÍÍMM  SSII  PPOO  SSVVÉÉMM  PPSSOOVVII 

Již v minulém čísle Vochováku vyšel článek o uklízení si psích 
exkrementů. Je dost smutné, když jsou po obci rozmístěny cedule,       
u všech odpadkových košů je dost pytlíků pro psí potřebu, a přesto 
vedle cedule se najde psí h...o. Je to výsměch vůči nám všem 
zodpovědným, kteří po svém mazlíčkovi uklízí. Pamatujte,                  
že ne každý je šťastný, když si domů na botě přinese nevonící resp. 
spíše smrdící dáreček. Vyšlápnuté h...o je jsou prý peníze,                   
ale pro většinu z nás je to spíš práce navíc. Buďme k sobě ohleduplní  
a uklízejme po svých mazlíčcích!     -em-  
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JJÍÍZZDDNNÍÍ  ŘŘÁÁDDYY  
LINKOVÉ AUTOBUSY ČSAD 

směr do Plzně - pracovní den  světle označený spoj jede pouze v pátek 

odjezd z Vochova příjezd do Plzně odjezd z Vochova příjezd do Plzně 

z rozcestí ze vsi CAN 
Terminál 

Hl. nádraží 
z rozcestí ze vsi CAN 

Terminál 
Hl. nádraží 

05:09 X 05:22 05:30 X 13:46 14:00 14:10 

05:11 05:13 05:27 X 14:25 X 14:35 14:45 
05:44 05:46 06:00 X 14:34 X 14:45 X 

X 06:01 06:12 06:20 15:39 X 15:49 X 

06:59 X 07:10 07:18 15:40 X 15:50 16:00 

X 07:11 07:23 X 16:29 X 16:40 16:50 

07:54 X 08:04 X 16:32 X 16:42 X 

08:11 X 08:21 08:31 17:35 X 17:44 17:53 

08:49 X 09:00 09:10 17:54 X 18:05 X 

11:14 X 11:25 11:35 19:17 X 19:25 19:33 

13:14 X 13:25 13:35  

směr do Plzně - víkend   
odjezd z Vochova příjezd do Plzně odjezd z Vochova příjezd do Plzně 

z rozcestí ze vsi CAN 
Terminál 

Hl. nádraží 
z rozcestí ze vsi CAN 

Terminál 
Hl. nádraží 

08:07 X 08:16 08:24 18:07 X 18:15 18:24 

14:07 X 14:15 14:24   

směr z Plzně - pracovní den 
odjezd z Plzně příjezd do Vochova odjezd z Plzně příjezd do Vochova 

Terminál 
Hl. nádraží 

CAN na rozcestí do vsi 
Terminál 

Hl. nádraží 
CAN na rozcestí do vsi 

X 05:20 05:30 X X 14:00 14:08 X 

05:32 05:40 05:50 X 14:50 15:00 15:11 15:13 

X 06:30 06:40 X 15:18 15:30 15:40 X 

06:42 06:50 06:59 7:01 X 16:00 16:08 X 

X 07:18 X 7:31 16:20 16:30 16:39 X 

08:30 08:38 08:48 X X 17:00 17:10 17:12 

10:20 10:28 10:38 10:40 17:20 17:30 17:39 X 

11:20 11:28 11:38 X 18:20 18:30 18:40 18:41 

X 12:00 12:12 X X 19:00 19:09 X 

12:20 12:28 12:38 X 20:30 20:38 20:47 X 

X 13:20 13:32 13:34 X 21:25 21:38 X 

13:15 13:25 13:34 X    

směr z Plzně - víkend 
odjezd z Plzně příjezd do Vochova odjezd z Plzně příjezd do Vochova 

Terminál 
Hl. nádraží 

CAN na rozcestí do vsi 
Terminál 

Hl. nádraží 
CAN na rozcestí do vsi 

08:35 08:43 08:51 X 18:35 18:43 18:52 X 

14:30 14:38 14:46 X  
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JJÍÍZZDDNNÍÍ  ŘŘÁÁDDYY  
 MHD AUTOBUSY 
 LINKA 56 
směr do Plzně - pracovní den 

odjezd z Vochova příjezd do 
Plzeň, CAN 

odjezd z Vochova příjezd do 
Plzeň, CAN z rozcestí ze vsi z rozcestí ze vsi 

06:37 06:39 06:52 14:49 14:51 15:04 
06:57 06:59 07:12 18:06 18:08 18:20 

13:11 13:13 13:25 20:12 20:14 20:25 

směr z Plzně - pracovní den 

odjezd z 
Plzeň, CAN 

příjezd odjezd z 
Plzeň, CAN 

příjezd 
na rozcestí do vsi na rozcestí do vsi 

06:03 X 06:16 14:18 X 14:31 

06:24 X 06:37 17:37 X 17:50 

12:29 X 12:42 19:34 X 19:47 

VLAKY 
směr do Plzně 

odjezd z 
Vochova 

příjezd do Plzně odjezd z 
Vochova 

příjezd do Plzně 
Již.Předměstí Hl.nádraží Již.Předměstí Hl.nádraží 

05:01 05:10 05:14 13:02 13:12 13:16 

06:22 06:30 06:34 14:12 14:20 14:24 

06:56 07:06 07:10 15:02 15:12 15:16 
08:12 08:20 08:24 16:12 16:20 16:24 

09:02 09:12 09:16 17:02 17:12 17:16 

10:12 10:20 10:24 18:12 18:20 18:24 

11:26 11:36 11:40 19:02 19:12 19:16 

12:12 12:20 12:24 20:54 21:02 21:06 

směr z Plzně 

odjezd z Plzně příjezd 
do Vochova 

odjezd z Plzně příjezd 
do Vochova Hl.nádraží Již.Předměstí Hl.nádraží Již.Předměstí 

05:34 05:37 05:45 12:45 12:48 12:57 
06:35 06:38 06:47 13:34 13:37 13:45 

06:45 06:48 06:57 14:45 14:48 14:57 

07:34 07:37 07:45 15:34 15:37 15:45 

08:45 08:48 08:57 16:45 16:48 16:57 

09:10 09:13 09:22 17:34 17:37 17:45 
09:34 09:37 09:45 18:45 18:48 18:57 

10:45 10:48 10:57 20:10 20:13 20:21 

11:34 11:37 11:45 22:47 22:50 22:58 

modře označené spoje jedou v pracovní dny i o víkendu 
zeleně označené spoje jedou pouze o víkendu; ostatní spoje jedou pouze v pracovní dny 

V době prázdnin se jízdní řády MHD 
mohou mírně lišit. Aktuální jízdní řády 

vždy najdete na http://jizdnirady.pmdp.cz 
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OOKKRRAAŠŠLLOOVVAACCÍÍ  SSPPOOLLEEKK  VVOOCCHHOOVV  

Vážení spoluobčané, 

Na tomto místě bychom Vám, kteří jste ještě neměli možnost seznámit se s plány a činností našeho 
spolku, chtěli tento spolek představit. Spolek vznikl v září tohoto roku z iniciativy několika občanů naší 
obce. Jsme přesvědčeni, že stejně jako nám, ani Vám není lhostejné, v jaké obci žijeme a jaké je životní 
prostředí, ve kterém trávíme velkou část života a vyrůstají v něm i naše děti. Mnozí z Vás, kteří v naší 
obci žijí déle, si pamatují, že zde byly vysázeny desítky, možná stovky stromů přímo v obci, naše obec 
byla propojena s okolními obcemi polními cestami a pěšinami, často lemovanými stromořadími. 
Bohužel, postupem doby byly polní cesty a pěšiny rozorány v rámci „scelování lánů“, většina z nich 
zanikla a s nimi i aleje. 

Hlavními oblastmi činnosti spolku jsou: 

 ochrana přírody a krajiny, 

 ochrana životního prostředí, 

 ochrana veřejného zdraví, 

 tvorba prostředí bezpečného z hlediska dopravy, 

 ochrana památek, kulturních hodnot a krajinného rázu 

 ochrana zeleně v obci. 
 
Co plánujeme na příští rok? 

V příštím roce bychom rádi doplnili alej k remízu pokračující 
do Vejprnic o nové ovocné stromy původních odrůd.  
S obcí Kozolupy a naším úřadem aktuálně řešíme 
připravovanou úpravu cyklostezky Vochov-Kozolupy, kde 
by mělo dojít k výměně povrchu komunikace a výsadbě 
stromořadí v celé délce cesty. 
V centru obce bychom rádi iniciovali zpřístupnění 
biokoridoru v údolí Vochovského potoka pro občany. 
V nejbližší obě předložíme zastupitelům obce základní studii 
na možné využití prostoru pro procházky a trávení volného 
času.  
Plánů a vizí máme mnohem více, týkají se mimo jiné i návsi  
s kapličkou sv. Anny, která v příštím roce oslaví 200 let         
od vysvěcení. 
 
Co jsme již udělali? 

Abychom ale jen neplánovali, ohlížíme se i za první akcí spolku, kdy jsme společně s Vámi vysadili dva 
stromy a zbudovali lavičku na cestě “U Trianglu“. Věříme, že oáza stínu stromů a malé odpočinkové 
místo potěší nejen obyvatele naší obce, ale i ptactvo a další živočichy, kteří si také hledají své místo k bytí 
uprostřed lánů obilí. 
 
Přidáte se? 

Abychom dokázali měnit okolí k lepšímu, budeme potřebovat Vaši pomoc – Vás občanů i Vás 
zastupitelů obce. Není důležité, jakou formou se kdo připojí, ať už to bude formou spolupráce               
na jednotlivých projektech, při výsadbě zeleně, organizační činností, poskytnutím pozemku k osázení, 
finančním darem anebo třeba nápadem, jak a co realizovat. Jsme otevřenou organizací a uvítáme každou 
Vaši iniciativu. Vzhledem k tomu, že jsme neziskovou organizací, jsou naše příjmy tvořeny výhradně 
dary, dotacemi a granty. Za tím účelem máme zřízen transparentní účet. 
 
 

Cesta ke hřbitovu - 29. září 2019 opravil 
Okrašlovací spolek Vochov kotevní prvky u javorů. 
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Další informace o našem spolku naleznete na webových stránkách spolku a facebooku, kde budou 
postupně zveřejňovány bližší informace o plánovaných akcích. 

Kontakty: Okrašlovací spolek Vochov, Vochov č.p. 145. Email: osvochov@gmail.com 
WWW: http://osvochov.cz;  https://www.facebook.com/osvochov 
Č. transparentního bankovního účtu: 2501712566/ 2010. 

 
Zastavení „U Trianglu“ – 20. října 2019 byla Okrašlovacím spolkem Vochov, ve spolupráci s občany Vochova   

a za souhlasu obce Vochov osazena lavička a vysazeny dva javory babyka. 

SSPPOORRTT  

IIII..RROOČČNNÍÍKK  TTUURRNNAAJJEE  VV  NNOOHHEEJJBBAALLUU  
Druhým ročníkem nohejbalového turnaje trojic si ve Vochově v sobotu 27. července připomněli pouťový 
čas. Stejně jako před rokem se sešlo 7 týmů, které si to rozdali ve dvou základních skupinách. Nejlepší 
dva z obou skupin postoupili do bojů o vítězství. Zbylá družstva bojovala o umístění na 5.-7. místě. 
Obhájce prvenství, tým Levan tentokrát skončil v semifinále na týmu Pajaja. Levan nakonec v souboji      
o bronz přetlačil svoji zálohu, tým ACC. Pajaja se po loňském bronzu posunul na stříbrnou pozici.        
Ve finále nestačil pouze na domácí 
vochovský výběr Jägermeister. 
Vítězný tým si kromě poháru odnesl 
také láhev likéru podle svého názvu. 
Třetí ročník bude ve Vochově 
následovat na konci července zase za 
rok. 
 
Výsledky turnaje: 

Semifinále: 
Levan - Pajaja 0:2 
Jägermeister - ACC 2:0 

O 3.místo 
Levan - ACC 2:0 

Finále 
Jägermeister - Pajaja 2:0 -vd- 

mailto:osvochov@gmail.com
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FFOOTTBBAALLOOVVÝÝ  RROOKK  VVEE  VVOOCCHHOOVVĚĚ  
Rok 2019 jsme zahájili ještě celkem          
s pěti družstvy. Dvěma dospělými         
a třemi mládežnickými. 

Více reklamy v sezóně 2018/2019 naší 
obci zařídila především mládež. Mladší 

žáci skončili ve své skupině okresní 
soutěže na 7.místě se ziskem 14 bodů. 
Následně v nadstavbě nestačili             
na Hadačku a obsadili v okrese      
Plzeň-sever konečné 14.místo. Starší 

přípravka svoji skupinu vyhrála a šla 
do play-off z prvního místa. Jejím 
soupeřem byla také Hadačka a také       
v tomto případě se radovali na severu 
okresu. Naši kluci si pak spravili náladu 
v souboji o 3.místo s Líněmi a konečná 
bronzová příčka v okrese Plzeň-sever   
je velkým úspěchem našeho klubu. 
Mladší přípravka byla ve své soutěži za otloukánka a skončila poslední. Nutno podotknout, že kluci       
v této kategorii s fotbalem začínají a výsledky nebyly to hlavní, oč šlo. 
V létě se kategorie přeskupili, mladší žáci se přesunuli do starších žáků do Kozolup, protože sami 
bychom tuto kategorii plně neobsadili. Původní starší přípravka se kompletně přesunula do mladších 
žáků. Starší přípravku jsme bohužel pro nový ročník nepřihlásili a mladší přípravka pokračovala ve své 
soutěži dále ve stejném složení, ale o rok zkušenější. 
 

ze zápasu vochovských mladších žáků 

Družstvo dospělých pro sezónu 2019/2020  
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Po podzimu ročníku 2019/2020 jsou mladší žáci ve své základní skupině na 3.místě. Mladší přípravka    
je pak čtvrtá, což je výrazné zlepšení. Nesmíme zapomenout ani na naše kluky, kteří hrají za starší žáky 
v Kozolupech. Ti jsou v polovině soutěže na pěkném pátém místě. Poděkování za kvalitní práci po celý 
rok 2019 patří trenérům Karlovi Kotrcovi, Janu Soukupovi, Filipovi Mayrovi, Karlovi Vaňkovi a Pepovi 
Malíkovi. 

Od února roku 2020 pak chystáme kategorii předpřípravky pro děti už od 4 let. 

Muži měli na jaře letošního roku celkem dvě družstva - áčko a béčko. Hlavní problém spočíval v tom,  
že kádr čítal dohromady sotva 15 spolehlivých hráčů a většina hráčů musela hrát za obě družstva. 
Důsledkem byl sestup áčka z městského přeboru a zrušení béčka ihned po skončení soutěže. Záhy        
na to byl z pozice trenéra odvolán trenér Pavel Tlustý. V té době již měl domluvené nové působiště       
na Unionu Plzeň, kam za ním odešlo celkem 9 hráčů. Pavlovi za obnovení dospělého fotbalu ve Vochově 
patří velký dík. Na trenérské pozici jej nahradila dvojice Jan Treml a Václav Dušek. Přes léto                    
se ve Vochově vytvořilo zcela nové mužstvo složené z kluků místních a okolních, zejména z Křimic.    
Do sezóny kluci vstoupili velmi rázně. Už v přípravě vyprovodili Hunčice 8:0, následně v prvním 
mistrovské kole Prazdroj "B" 9:1. Pak se však kvalita soupeřů zvyšovala, přišla zranění  a forma                
i výkonnost byly kolísavé. Po podzimu budou kluci útočit na postup do městského přeboru ze třetího 
místa, s odstupem dvou bodů na první rezervu Malesic. 

Za údržbu hřiště a kabin děkujeme Milušce a Martinovi Šulajovým.   -vd- 

ŠŠIIPPKKAAŘŘSSKKÝÝ  KKLLUUBB  ––  KKRRKKAAVVCCII  VVOOCCHHOOVV  
V sezóně 2018 – 2019 se náš šipkařský klub udržel ve skupině C – Plzeň-sever. Aktuálně se držíme           
v horní polovině tabulky, daří se nám a doufáme, že se probojujeme do finálních zápasu o skupinu         
B. Za úspěchy stojí všichni členové klubu Krkavců. Letos jsme přibrali do našich řad další novou posilu 
týmu. Pokud by byl ze strany obyvatel Vochova zájem, je možné se k nám přidat od nové sezóny           
do B-týmu, který by se založil. Tréninky a zápasy probíhají v místím Klubu U Kocoura. 
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VVOOCCHHOOMMŮŮRRKKYY  

Spolek Vochomůrky, z.s. oslavil 
lampionovým průvodem dne      
5. 11. 2019 jeden rok fungování       
a za ten rok jsme udělaly velký 
skok. Přesně před rokem jsme 
začínaly s jedním cvičením 
rodičů s dětmi ve Vochově           
v tělocvičně. Nyní máme             
15 kroužků, 14 zaměstnanců, 
provozujeme jediné mikrojesle     
v celém Plzeňském kraji,             
od ledna otvíráme dětskou 
skupinu a budujeme komplexní 
volnočasové centrum v objektu 
bývalého zemědělského družstva 
rodu Lobkowiczů na adrese 
Vochov 322. Zajímá Vás jak to u nás vypadá? Dne 19.9. od 14:30 do 15:30 máme otevřeno pro veřejnost, 
neváhejte a přijďte se k nám podívat!  

Pokud se Vám naše činnost líbí, budeme rády, když nás podpoříte. Nyní sháníme hračky - stavebnice, 
kočárky, panenky, velká auta, výtvarné potřeby, tvarovací hmoty, modelíny, atd. Děkujeme velkému 
množství dárců, kteří nám pomohly ať finančně, materiálně či prací, velmi si Vaší podpory vážíme! 
Přejeme Vám klidné a pohodové Vánoce a láskyplný rok 2020, Vochomůrky, z.s. 
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ČČEESSKKÝÝ  SSVVAAZZ  ŽŽEENN  VVOOCCHHOOVV  
Naše činnost je velmi pestrá. V březnu to byla oslava MDŽ, pořádaná Okresní radou žen Plzeň-sever      

v obci Bdeněves. Též v tomto měsíci jsme i my pořádaly oslavu MDŽ spojenou s Výroční členskou 

schůzí a to v místní hasičské zbrojnici. 

Byly jsme účastnice akce, kterou pořádal okres Plzeň-sever, v září uspořádal víkendový pobyt                  

v Domažlicích se zaměřením "Aktivní v každém věku" a "Realita podílu a uplatnění žen                          

na společenském a kulturním dění obce". Mimo to jsme měly s průvodkyní pěší prohlídku Domažlic            

a Chodského hradu. 

Snažíme se poznávat historické objekty - letos v květnu to byl zámek Kozel a Jízdárna, kde byla výstava 

České korunovační klenoty. Žijeme také kulturou - v květnu jsme navštívily divadelního představení 

spolku Jezírko v zámeckém parku Křimice a v prosinci jsme byly v divadle Pluto. 

Zúčastnily jsme se akcích pořádaných Krajským svazem žen. Letos v květnu to byl "Den pro ženu, byl  

to již 10. jubilejní ročník v hotelu Centrál Plzeň. Program byl zaměřen - zdraví životní styl a péče             

o zdraví. 

Zapojily jsme se do akcí pořádaných obcí Vochov, například 

při dětském dni nebo strašidelné stezce. Uskutečnily jsme 

"Předvánoční posezení" v hasičské zbojnici, kde               

jsme rekapitulovaly předchozí akce a plánovaly další 

aktivity pro rok 2020. 

Mimo to nezapomínáme na životní jubilea, každá 

oslavenkyně obdrží malý dárek. Starším členkám, které      

se nemohou ze zdravotních důvodů zúčastnit našich akcí, 

doneseme domů v předvánočním čase malou pozornost      

a přání k novému roku. Náš spolek rád přivítá do svých řad 

nové členky. Do roku 2020 přejeme všem spoluobčanům vše 

nejlepší, hlavně zdraví. 

Za Český svaz žen Nosková Vlasta  

CCOO  NNÁÁSS  DDOO  KKOONNCCEE  RROOKKUU  JJEEŠŠTTĚĚ  ČČEEKKÁÁ  
Turnaj Prší 

20. 12. od 16:00 
Restaurace u Zahradníků

 

Turnaj ve stolním tenisu 
21. 12. od 09:00 

Obecní úřad/hasičárna 
Přihlášky na místě 
nebo na Facebooku 

Betlémské světlo 
24. 12. od 10:00 do 11:30 

v areálu Charity 
(bývalý Svazarm) 
"Klub U Kocoura" 

Silvestrovský běh 
31. 12. od 10:00 

v areálu Charity 
(bývalý Svazarm) 
"Klub U Kocoura" 

 

 
Vydává Obec Vochov; graficky upravil: Ing. Václav Dušek; korektura: Drahoslava Vainerová  
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Vojtěch Zýka 

 
Náš vochovský soused, lékař počítačů       
a televizorů. V jeho stálé péči jsou 
počítače obecního úřadu i vochovské 
školky. 
Již třetím rokem, co je naším sousedem,      
se na Vojtu obracíme se svými počítači. 
Pomáhá nám s odvirováním, 
zabezpečením, instalací, ale i prodejem 
nebo repasováním. 
Dále se mimo jiné zabývá tvorbou nebo 
správou Wi-Fi sítí. U firemní klientely     
se specializuje na komplexní IT správu     
s důrazem na GDPR pravidla včetně 
kamerových a zabezpečovacích systémů. 
Kontaktovat Vojtu můžeme na telefonu 
724 411 608 nebo www.grover-pc.cz 

 


